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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 27 DE JUNY DE 2012 

 

A Bellaterra, a les 10:39 hores del dia 27 de juny de 2012, es reuneix la Junta 

Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 

Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents 

membres de la Junta: 

 

Aluja París, Maria Pilar 

Barbé Garcia, Jordi 

Barragán Leiva, Anna 

Cabré Fabré, Oriol 

Esquerda Canals, Gisela 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

López Zúñiga, Rubén 

Luquín Fernández, Marina 

Marcos Dauder, Ricard 

Martí  Clúa, Joaquím 

Martínez Perez, Vicente 

Martínez Ramírez, Paz 

Moraira Reina, Trinidad 

Nogués Bara, Victòria 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Pechoabierto Saorín, Carme 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder Wiens, Charlotte 

Rodrigo Domínguez, Anselm 

Santamaria del Campo, Sergi 

Sebastián Pérez, Rosa Maria 

Sors Villanueva, Iolanda 

Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra 

 

 

 

Excusen assistència: 

Llagostera Casas, Montserrat 

Montpeyó i Garcia-Moreno, David 

Nogués Sanmiquel, Carme 

Presmanes Justo, Lluc 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 13:08 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior  

2. Informe de l’equip deganal. 

3. Guies docents. 

4. Memòries de màsters. 

5. Aprovació de la programació docent pel curs 2012-2013. 

6. Afers de tràmit. 
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7. Afers acadèmics. 

8. Reestructuració de l’equip deganal. 

Prèviament a l’inici del primer punt de l’ordre del dia, el degà informa que avui mateix 

s’ha signat la pòlissa de crèdit per a permetre el pagament de les nòmines de juliol i 

agost. Tot seguit, es passa a seguir l’ordre del dia. 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 

S’aprova per assentiment. 

2.- Informació de l’equip deganal 

Qüestions generals. 

- El degà informa dels problemes econòmics que està travessant la UAB juntament 

amb d’altres universitats, explica en què consisteix la pòlissa firmada alhora que 

comenta el deute que té la Generalitat amb la UAB. 

PDI. 

- El degà explica que està en marxa el pla Serra Hunter II, la normativa del qual s’ha 

d’aprovar com a molt tard divendres vinent. Respecte a la proposta original s’ha fet 

uns certs canvis, en el sentit que la Generalitat pagarà un 50% del cost de la plaça i 

que es podrà presentar tothom. Es demanarà que les persones de l’Estat espanyol 

que hi vulguin accedir hauran de presentar l’acreditació corresponent, mentre que el 

personal no provinent de l’Estat espanyol tindrà un termini de 3 anys per a 

acreditar-se. També explica que a la UAB hi haurà 18 places que corresponen al 

50% de les jubilacions de l’any passat i el termini per a presentar les sol·licituds, 

que finalitzava el 18 de juny s’ha prorrogat fins al 9 de juliol. Finalment explica que 

la UAB tindrà en consideració tant els contractats Ramón y Cajal com els 

professors lectors amb acreditació d’agregat de l’AQU i probablement hi haurà una 

limitació de nombre de places per departaments. 

- La setmana vinent es revitalitzarà la campanya de PIFs, tot i que probablement no 

es podran incorporar fins al desembre degut a que aquesta campanya ha patit un 

cert retard per motius de jubilació de la persona responsable. La convocatòria 

s’aprovarà la setmana vinent en comissió de Personal Acadèmic. 

- En referència al decret Wert, informa que encara no hi ha informació i que sembla 

que la dedicació podria ser de 8 a 10 h presencials per setmana. 

- En l’apartat de jubilacions explica que aquestes es van aturar fa un parell de mesos 

degut al qüestionament que s’ha fet des del govern central. Algun rector ha 

manifestat que hi ha anàlisis juristes que contradiuen la postura del Tribunal de 

Cuentas. La UAB tornarà a tirar endavant les polítiques de jubilació, així com 

també ho faran la UB i la UPF. En aquest sentit, explica que a la UAB hi ha 20 
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jubilacions de professors de 70 anys i 54 prejubilacions, el que donaria un total de 

34 Serra Hunter II, que corresponen al 50% del total. 

Tot seguit, el degà dona la paraula al Dr. Josep Vendrell Roca, degà en funcions 

entrant, per que continuï amb l’informe. 

Material docent penjat al Campus Virtual. 

- Explica les reunions mantingudes i que la UAB està recopilant la bibliografia a 

partir de les guies docents i dóna un missatge de tranquil·litat, doncs manifesta que 

no caldrà prendre cap mesura extrema. Recorda la forma que han de tenir les cites i 

explica que en el seu moment es prendran les mesures oportunes que encara s’han 

de concretar. 

Programació docent del curs 2012 - 2013. 

- Comenta el punt 5 de l'ordre del dia. Degut a la gran quantitat de documents 

generats tots ells es canalitzaran a través de la nova aplicació Nebula, on seran 

dipositats en una carpeta compartida accessible des de la xarxa. 

Espais de la Facultat. 

- Explica que es guanyarà una aula d'informàtica nova fruit del nou màster en 

Bioinformàticca. Aprofita per a fer una breu sinòpsia d'aquest màster i la seva 

gènesi i els punts que encara resten per tancar. 

Consell d'estudiants. 

- Passa la paraula al Dr. Joaquim Martí Clúa, que presenta aquest òrgan de 

representació dels estudiants i acte seguit és presentada l'estudiant Gisela Esquerda, 

la qual fa una breu sinopsi de la gènesi i l'estat de constitució d'aquest òrgan. 

Tot seguit s'obre un torn obert de paraules. 

El Dr. José Pablo Hervás pregunta sobre la situació dels lectors ja acreditats en 

relació al nou programa Serra Hunter II. El degà contesta que encara no hi ha criteris 

definitius, tot i que les línies generals van en el sentit de considerar tant els contractats 

Ramón y Cajal com els professors lectors amb acreditació d’agregat de l’AQU i posar 

uns topalls per a evitar l'excessiva concentració de places en pocs departaments. 

Aquestes línies es portaran a la Comissió de Personal Acadèmic. També explica que els 

perfils són amplis i recorda que la universitat ha de pagar el 50% de la plaça i que, per 

tant, la disponibilitat pot estar subjecta a limitacions pressupostàries. 

La Dra. Pilar Aluja pregunta cóm es portarà a terme el procés i quin criteri se 

seguirà, doncs considera que hi haurà departaments que perdran molta massa crítica. 

Respon el degà que s'han trobat una situació difícil i que es va demanar una pròrroga a 

la DGU per a poder realitzar un seguit de reunions que s'estan duent a terme . També 

explica que els criteris encara s'han d'aprovar i quines persones hi podrien optar en 

funció dels perfils que es creïn i que s'intentarà arribar al màxim consens. Finalment, i a 
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la pregunta de qui pagarà finalment el cost del 50% de la plaça, el degà explica que 

aquest cost anirà a càrrec dels departaments. 

El Dr. Anselm Rodrigo pregunta si l'acreditació requerida ha de ser la de l'AQU o 

també es pot convalidar la de Contractat doctor, i el degà li respon que únicament tindrà 

validesa la de l'AQU. 

El Dr. Fernando García pregunta per la situació de les places de PIF en relació al 

període en que aquestes places quedin buides i el degà li respon que s'intentarà escurçar 

al màxim aquest període. A aquest respecte, la Dra. Charlotte Poschenrieder manifesta 

que el més important és escurçar al màxim el període d'incorporació d'aquests places. 

Sense cap més intervenció, es passa a següent punt. 

2.- Guies docents. 

Donat l'elevat nombre de guies docents que encara no han estat validades, el Dr. 

Anselm Rodrigo demana una pròrroga en el període de tancament i que la Comissió de 

Graus de la Facultat pugui fer el tancament amb comunicació a la Junta Permanent, al 

que el Dr. Vendrell respon que es tracta d'una petició raonable i que es farà un 

requeriment als departaments per a apremiar als professors responsables que encara no 

hagin tancat les seves guies docents. En aquest respecte, el secretari de la Facultat 

explica la situació en aquest moment, alhora que manifesta que ja ha estat sol·licitada la 

pròrroga al rectorat, la qual cosa és ratificada pel Dr. Vendrell. 

S'enceta un petit debat sobre la idoneïtat dels terminis de tancament tan estrictes i el 

Dr. Vendrell diu que en pren nota. 

Finalment, s'aprova per assentiment facultar a la Comissió de Graus per a fer el 

tancament de les guies pendents. 

4.- Memòries de màsters.  

La vicedegana de màsters explica l'estat de les memòries de màster i els canvis de 

denominació demanats per l'AQU. Esmenta la feina esmerçada en les adaptacions i 

agraeix als coordinadors i coordinadores la feina feta. També explica que el curs 2013 -

2014 s'aplicarà la modificació dels màsters coincidint amb la primera promoció dels 

Graus. 

Es faculta a la comissió per a aprovar les memòries de màster pendents. 

Sense cap altra intervenció, es passa al següent punt. 

5.- Aprovació de la programació docent pel curs 2012-2013. 

El vicedegà d'ordenació acadèmica fa una introducció del tema i passa la paraula al 

cap de gestió acadèmia, Sr. Francisco Cuevas, el qual explica la situació i manifesta que 

es penjarà el web abans de l'inici de la matrícula. També aprofita per a explicar el nou 
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format de la Guia de l'Estudiant, que aquest any es farà en format electrònic i serà 

accessible des del web de la Facultat. 

S'enceta una breu discussió al voltant de la possibilitat de desprogramació d'algunes 

assignatures i el Sr. Cuevas explica els terminis que es van recollir en l'anterior acta, tot 

ratificant que els possibles alumnes afectats seran avisats personalment i amb temps per 

a poder ser reubicats. 

6.- Afers de tràmit. 

No n’hi ha. 

7.- Afers acacèmics. 

No n'hi ha 

8.- Reestructuració de l'equip deganal. 

El degà informa de la reestructuració imposada per la seva elecció com a membre de 

l'Equip de Govern de la Universitat en qualitat de Vicerector. 

El degà, dóna les gràcies a tots membres de la facultat sense excepció i fa una 

menció expressa a: 

- Tots els professors de la Facultat per la seva tasca quotidiana. 

- Els representants dels alumnes per la seva implicació. 

- Els coordinadors i coordinadores de titulació, amb esment especial per als 

coordinadors més antics: Dra. Mª Victòria Nogués, Dr. Noel Xamena i Dra. 

Maria Plana. 

- Els equips de deganat, tant  a l’antic com al nou,  fent un esment especial a la 

Sra. Georgina Cabrerizo, secretària del deganat. 

- Els directors de departament i coordinadors d'unitat. 

- L’administració de centre, fent un esment específic a les administradores amb 

les que ha treballat. 

- L’equip de gestió acadèmica, fent un esment especial al Sr. Francisco Cuevas, la 

Sra. Trinidad Moraira i el Sr. Jose Antonio Bonilla. 

- El personal de la biblioteca i del SLIPI així com el de suport als laboratoris. 

- El Dr. Jordi Bartrolí, degà de la Facultat de Ciències, tot comentant que al llarg 

d'aquests anys s'han assolit els reptes d’ambdues Facultats gràcies a una total 

col·laboració basada en el diàleg i la comunicació. 

Finalment, agraeix al Dr. Josep Vendrell, degà en funcions entrant, la seva gran 

col·laboració, ajut i implicació. 

Acabada aquesta tanda d'agraïments, els membres de la Junta Permanent, posats 

dempeus, prorrompen en una salva d'aplaudiments en senyal de reconeixement de la 

tasca envers la Facultat feta pel Dr. Jordi Barbé. 
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Pren la paraula el degà en funcions entrant, Dr. Josep Vendrell, el qual agraeix al Dr. 

Jordi Barbé la tasca feta fins ara i tot seguit passa a informar de la situació actual. 

El Dr. Vendrell informa de que els estatuts preveuen la celebració d'eleccions en un 

termini de sis mesos i que això implica que el procés es farà als voltants del pont de la 

Constitució. 

El Dr. Vendrell demana indulgència durant aquest període d'interinitat i agraeix el 

recolzament de tots els membres de  la Facultat i diu que s'obre un procés nou, tot 

demanant que aquest sigui un procés obert i insta a tots els membres de la Facultat a que 

reflexionin sobre el futur d'aquesta. 

El Dr. Vendrell explica que la propera reunió de la Junta Permanent Ordinària es farà 

després de les vacances d'estiu i que en aquesta reunió s'aprovarà la convocatòria 

d'eleccions. 

Finalment, fa un balanç de la situació de la Facultat, que va començar amb la 

reestructuració de la Facultat de Ciències el curs 2003-2004 i, després de fer una breu 

història del procés, torna a agrair al Dr. Jordi Barbé la feina feta en pro de la nostra 

Facultat. 

Com a darrera intervenció, el Dr. Ricard Marcos dóna els agraïments al Dr. Jordi 

Barbé en nom de la Junta Permanent. 

I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 12:01 h. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 27 de juny de 2.011 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

 

Degà       Secretari 


